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Pozvánka na zasedání 
zastupitelstva obce

Zveme občany k účasti na jednání Zastupitelstva obce Větřní,

které se bude konat v pondělí dne 23.6.2014 od 18:00 hod. 

Zasedání zastupitelstva se uskuteční v zasedací místnosti 

- v domě čp. 296 ve Školní ulici ve Větřní (nad obecní knihovnou). 

Mgr. Antonín Krák, starosta obce

Vážení spoluobčané,

dovolte mi, abych se s vámi po-

dělil o informace týkající se chodu 

naší obce.

V současné době řešíme otázku 

parkovacích míst v sídlišti Sado-

vá, kde má vyrůst celkem 80 no-

vých parkovacích míst, a opravu 

chodníku podél panelových domů. 

Termínem ukončení výstavby par-

koviště je dle smlouvy konec měsíce 

června. Zároveň je v přípravných fá-

zích výstavba dětského hřiště, které 

hodláme vystavět na volné ploše u 

panelového domu čp. 303-304. Během letních prázdnin je připravena 

rekonstrukce naší mateřské školky, kde budou vyměněna okna a zatep-

len plášť. Výměna oken v obecních bytech bude realizována v domech 

na ul. Na Žofíně čp. 199-200 a čp. 212 a v ul. Šumavská čp. 59-60. Dále 

proběhne rekonstrukce oken v ul. Šumavská čp. 72-73. V rámci oprav 

komunikací máme naplánovanou opravu ul. Školní a komunikace v Dol-

ním Němče, na něž jsme zažádali o dotaci do ROPu z programu oprav 

místních komunikací. Dále plánujeme výstavbu nového chodníku v ul. 

K Učilišti a vybudování nového chodníku v ul. Frymburská. Z větších 

investic je plánovaná rekonstrukce vodovodního řádu v ul. Zahradní a 

v osadě Hašlovice vybudování veřejného osvětlení.

Na základě řady jednání se podařilo udržet na rok 2014 stávající cenu 

za komunální odpad a u vodného a stočného dokonce o pár haléřů snížit 

cenu za kubík. Ceny za teplo také stagnují. Z důvodu nepříznivé ekono-

mické situace v obci nebyla ani v tomto roce využita možnost, kterou 

obci dává vládní nařízení týkající se inflace, a nebyly zvýšeny ceny nájmů 

za nebytové prostory. 

V současné době je nájemníkům obecních bytů rozesíláno vyúčto-

vání služeb spojených s nájmem bytů za rok 2013. Vlivem loňské dlouhé 

zimy, kdy topná sezóna skončila až v květnu, byla vyšší spotřeba tepla 

v porovnání s rokem 2012. Z toho plynou možné nedoplatky ve vyúčto-

vání některých domácností.

Pro občany máme dobrou zprávu týkající se spuštění nových webo-

vých stránek obce Větřní, které budou mnohem přehlednější a budou 

poskytovat vyčerpávající informace týkající se naší obce. Termín spuštění 

je předpokládán k 1. 5. 2014.

Z důvodu udržení bezpečnosti v naší obci proběhla řada jednání 

s krajským vedením Policie ČR, kde se podařilo vyjednat posílení a navý-

šení dvou tabulkových míst na zdejším obvodním oddělení Policie ČR. 

Doufám, že řada občanů naší obce ocenila přístup Jihočeského 

kraje, který nasadil v ranních časech přímé autobusové spoje z Větřní do 

Českých Budějovic. Tím usnadnil našim občanům možnost zaměstnání 

v krajském městě. 

Mgr. Antonín Krák, starosta

Slovo starosty

Obyvatelé Frymburské ulice v úseku od restaurace Slavie až k ulici 

Ke Kališti již léta volají po opatřeních, která by zvýšila bezpečnost dětí a 

ostatních chodců. Intenzita silničního provozu se neustále zvyšuje, roste 

i množství těžkých a rozměrných vozidel. S postupnou generační obmě-

nou zde přibývá počet mladých rodin a tím i dětí, a když se zahájí turis-

tická sezona na Lipně, stávají se některá místa a úseky této ulice skutečně 

nebezpečnými. Takový stav samozřejmě nepříznivě ovlivňuje bezpečnost 

všech účastníků provozu na celé komunikaci ulice Frymburská.

V letošním roce proto obec Větřní ve svém rozpočtu vyčlenila potřeb-

né finanční prostředky na zpracování projektové dokumentace a realizaci 

výstavby chodníku v úseku od křižovatky na odbočce k tzv. Agroslužbám 

do ulice Ke Kališti. Součástí stavby bude i odvedení dešťových vod a nové 

veřejné osvětlení. Projektovaná šíře chodníku umožní mechanizovanou 

zimní i letní údržbu. 

Obec projednala s vlastníky pozemků jejich předběžný souhlas s od-

prodejem částí jejich pozemků, které jsou dotčené stavbou a zatím - až na 

Chodník v ulici Frymburská
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jednu výjimku - jsme se setkali jenom se vstřícnými postoji a za to chci 

všem velmi poděkovat. 

Začátkem roku jsme v zasedací místnosti uspořádali veřejné pro-

jednání připravované stavby s občany ulice Frymburská. Zúčastnili 

se téměř všichni pozvaní a projektant pan Ing. Stráský seznámil na 

projektové dokumentaci všechny přítomné s detaily provedení jednot-

livých částí stavby a odpověděl na dotazy účastníků. Setkání i projek-

tové řešení se setkalo s příznivou odezvou občanů, a obec tak mohla 

zahájit zpracování prováděcí projektové dokumentace a další jednání 

k přípravě podkladů pro získání stavebního povolení. To by mělo být k 

dispozici do 10.8.2014, potom bude následovat výběrové řízení na do-

davatele stavby a vlastní stavební práce chceme zahájit hned na začátku 

září 2014.

Pokud se podaří dodržet harmonogram a stavba bude řádně dokon-

čena do konce listopadu 2014, budeme již o letošních Vánocích chodit 

ulicí Frymburská bezpečně po novém chodníku osvětleném novým 

veřejným osvětlením.

Ing. Pavel Štindl, místostarosta

Jaké to je být nejoblíbenějšími učitelkami okresu?

Jana: Krásný pocit, rozhodně. Je to pro mě vzkaz, že moje práce má 

smysl. Mám o to větší radost, že první místo získala moje kolegyně Mar-

tina, které bych touto cestou chtěla ještě jednou poblahopřát. 

Martina: Je to krásný pocit a moc si takového ocenění vážím. Zava-

zuje mě to, abych se dál snažila učit co nejlépe, abych děti nezklamala.

Kdy vás poprvé napadlo, že se stanete učitelkami?

Martina: Už jako malá holka jsem si na školu hrála s mladším brat-

rem. Výsledkem ale byla jeho velká nechuť nastoupit do opravdové školy 

. Od 3. ročníku gymnázia jsem doučovala děti matematiku, zjistila 

jsem, že mě to baví, a volba dalšího povolání byla jasná.

Jana: Někdy na základní škole. Inspirovala mě moje třídní učitelka. 

Co se týče znalostí, byla sice velice náročná a vyžadovala absolutní pořá-

dek, přesto jsme ji všichni měli rádi. Učila mě právě český jazyk a občan-

skou výchovu, proto jsem se rozhodla pro stejnou aprobaci. Dodnes na 

ni vzpomínám, hodně mě toho naučila.

Které předměty vás nejvíc baví učit a které byste nikdy neučily?

Jana: Nejvíc mě baví čeština, ale nevadí mi ani občanská výchova a 

dějepis. Asi nikdy bych neučila chemii, nebavila mě. 

Martina: Nejvíc mě baví učit moje aprobované předměty, tedy mate-

matiku a zeměpis. Určitě bych nechtěla učit český jazyk a hudební výcho-

vu. V českém jazyce je málo čísel  a u hudební výchovy bych neuspěla, 

protože nemám hudební sluch.

 

Jak se děti změnily od doby, kdy jste byly ještě žákyněmi ZŠ?

Martina: Myslím, že se k sobě děti v dnešní době stále častěji cho-

vají hrubě, bezdůvodně se slovně napadají a mluví sprostě. Nerespektují 

autoritu učitele. 

Jana: Přijde mi, že většina dnešních dětí netouží v životě něčeho do-

sáhnout, nemají vysoké cíle, ani vytrvalost. Chybí jim pozitivní vzory, což 

souvisí se stavem dnešní společnosti, ze které se vytrácejí skutečné lidské 

hodnoty a morálka. Také se příliš spoléhají na to, že se o ně vždycky 

někdo postará bez jejich přičinění. Touží se živit tvorbou počítačových 

her, u kterých tráví svůj volný čas, utíkají pomocí nich od reality. Žijí 

životy jiných sledováním různých nekonečných seriálů a reality show, a 

když později přijdou skutečné životní problémy, neustojí je. Určitě se také 

změnilo jejich chování vůči učitelům. Dovolí si daleko více.

Co na žácích nejvíce oceňujete a co vám na nich naopak nejvíc vadí?

Jana: Oceňuji jejich otevřenost. Podle mého názoru jsou tolerantnější 

k odlišnostem, než byly předchozí generace. Většina respektuje fakt, že 

být „jiný“, odlišovat se něčím od většiny, neznamená okamžitě být „špat-

ný“. Vadí mi, že neumějí přiznat vlastní chybu, často se vymlouvají. Svou 

lenost a špatné školní výsledky svádí pouze na učitele, a ještě se při tom 

tváří, jako by jim celý svět ubližoval.

Martina: Oceňuji upřímnost, vytrvalost, snahu a to, 

že se dokážou zeptat, pokud něčemu nerozumí. Nejvíc 

mi vadí, že lžou, jsou líní, nevyužívají své schopnosti a ze 

svých neúspěchů obviňují učitele.

Co byste chtěly vzkázat rodičům nebo dětem?

Martina: Chtěla bych rodičům vzkázat, že učitelé 

nejsou jejich nepřátelé, že máme jejich děti rádi a snaží-

me se jim předat určité znalosti, dobré chování, naučit je 

zodpovědnosti a budeme moc rádi, když s námi budou 

spolupracovat. Dětem vzkazuji - snažte se získat ve škole 

co nejvíc znalostí, ať můžete svůj život prožít co nejlépe a 

podle svých představ.

Jana: Rodičům bych chtěla popřát hlavně hodně sil 

při výchově svých ratolestí, protože to s nimi občas není 

vůbec jednoduché. Dále, aby děti vedli k nějaké činnosti, 

která je bude bavit. Určitě by se také měli zajímat o je-

jich problémy. Dětem potom přeji, aby nikdy neztrácely 

odvahu, i když všechno nepůjde vždy tak hladce. Aby 

úspěšně zvládly nástrahy každodenního života a neztrá-

cely optimismus.

Za rozhovor poděkoval -tb-

NEJ učitelky jsou z Větřní!
I letos ovládli anketu NEJ učitel na Českokrumlovsku vyučující z Větřní. V historii této ankety se tak stalo již pošesté. Na hattrick z minulých let 

Mgr. Petra Holby letos navázala svým celkově již druhým triumfem Mgr. Martina Soukupová. Tento velký úspěch navíc podtrhla druhým místem 

Mgr. Jana Prokůpková. Obě sympatické učitelky jsme požádali o krátký rozhovor.

vlevo Jana Prokůpková, vpravo Martina Soukupová
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Kromě nových knih připravila knihovna od začátku letošního roku 

opět řadu zajímavých přednášek:

29. ledna - PhDr. Daniel Kovář: Zapomenuté stopy v krajině.

26. února - Ing. arch. Ondřej Meloun: Sibiř (1. část).

26. března - Mgr. Václav Dolanský a Zdeněk Duffek: Památky drob-

né církevní architektury na Kaplicku a Českokrumlovsku (3. část - kří-

žové cesty, sochy sv. Jana Nepomuckého).

Cyklus jarních přednášek uzavřel 9. dubna pan Milan Koželuh be-

sedou s projekcí 200 fotografií z řady „Genius loci Novohradských hor“: 

Hory a krajina.

Na další přednášky se mohou zájemci těšit opět na podzim.

Ve stejných termínech jako přednášky se každý měsíc uskutečnila i 

výtvarná dílna.

V lednu nás paní Michaela Miklášová naučila vyrábět tradiční japon-

skou papírovou ozdobu kusudamu. Účastníci této první dílny byli nato-

lik šikovní, že dokázali složit 12 květů a ty pak poskládat do tvaru koule.

I druhá výtvarná dílna v únoru se nesla v podobném duchu, ale 

tentokrát jsme skládali menší květy a vyrobili si krásnou kytici do vázy. 

Dílnu vedla paní Michaela Vávrová.

26. března bylo tvoření v knihovně zaměřeno na zdobení veliko-

nočních vajíček. Paní Eva Chadtová pro nás připravila různé techniky 

zdobení kraslic. 

Vedle přednášek a výtvarných dílen se stává v naší knihovně tradiční 

akcí i pořádání velikonočního jarmarku, na kterém už podruhé předsta-

vila a nabídla své překrásné výrobky chráněná dílna Nazaret z Borovan, 

která poskytuje zázemí handicapovaným lidem. Na jarmarku byly k vi-

dění výrobky keramické i textilní dílny a každý, kdo si nějaký výrobek 

zakoupil, přispěl této organizaci na další činnost.

Chráněná dílna Nazaret k nám opět zavítá letos, v předvánočním 

čase.

V nejbližší době nás v knihovně ještě čeká vyhlášení vítězů výtvarné 

soutěže, která se uskutečnila v rámci Března - měsíce čtenářů a také uza-

vření soutěže O nejlepšího dětského čtenáře.

Knihovna stále také pokračuje v pořádání besed pro žáky ZŠ, jejichž 

hlavním cílem je seznámit dětské čtenáře s aktuální nabídkou knih a 

probudit v nich zájem o četbu.

Velký dík tak patří učitelům, kteří s dětmi do knihovny docházejí.

-mk-

V únoru proběhla ve škole zajímavá beseda s cestovatelem Tomášem 

Kubešem na téma Africká mozaika. Děti byly seznámeny s obyvatel-

stvem Afriky a jejich zvyky. Dozvěděly se i informace o netradičních 

pokrmech, dopravě v Africe, cestovatel jim rovněž přiblížil podmínky 

v afrických školách. Přinášíme některé dojmy a názory žáků.

„Nejvíce se mi líbilo, jak tam lidé žijí. Nekradou a pomáhají si. Pře-

kvapilo mě, že se umyjí jen 2x za život- po narození a po smrti. Také mě 

zaujalo, že pokud se tasí meč, musí se použít.“ (Klára Klabouchová, 6.B)

„Líbilo se mi, že jednou přišli na vlak a ten měl zpoždění 14 dní.“ 

(Tomáš Osvald, 6.B)

„Při přednášce mě nejvíce zaujalo, že pijou velbloudí krev, aby přežili, 

a také že mají u postele opičí hlavy.“ (Jakub Reichardt, 9.A)

„Zaujalo mě, že ženy mají už ve 13 nebo 15 letech děti. A nechutné 

bylo, že tam jedí brouky. Divné se mi taky zdá, že ženy si roztahují pusy, 

aby se co nejvíc líbily mužům.“ (Karolína Klabouchová, 9.A)

„Na přednášce mě zaujalo, že je tolik druhů černochů a že albíny zabí-

její a jejich maso si dávají jako řetízek nebo přívěsek.“ (Patricie Matějková, 

9.A)

„Líbí se mi, že zloděje upalují.“ (Pavel Wunsch, 9.A)

„Na přednášce mě také zaujalo, že do jednoho autobusu se naskládá 

i 100 lidí. Potom, že tam mají královnu, která má mnoho manželů.“ (Linda 

Mrkvičková, 9.A)

„Líbilo se mi, jak tam pojídají červy - jak živé, tak smažené.“ (Vojtěch 

Valeš, 9.A)

S využitím webových stránek ZŠaMŠ Větřní -tb-

Informace z knihovny

Přednáška o Africe

Naše obec Větřní vznikala a postupně se rozrůstala jako spojení své 

dolní i horní části. Výsledkem je, že dnes nemáme ani charakter města, 

ani vesnice, schází nám náměstí, původní staré náměstíčko před č. p. 15 

se vytratilo i v důsledku živelných zásahů obyvatel a celá řada míst v obci 

si vyžaduje řešení a změnu. Přitom tyto změny by měly být koncepční 

s jasnou vizí a návazností na celek. Toho lze dosáhnout pouze novým 

pohledem na naši obec, který není zatížen naší provozní slepotou.

Proto vedení obce navázalo kontakt s panem Doc. Ing. arch. Janem 

Jehlíkem, vedoucím Ústavu urbanismu fakulty architektury ČVUT 

Praha, který po vzájemné dohodě vyhlásil pro studenty pátého ročníku 

semestrální práci na téma „Větřní - ani město ani vesnice“. Ke zpra-

cování se přihlásilo dvacet sedm studentů, kteří již dvakrát navštívili 

Větřní. Poslední pobyt trval od pátku 4.4.2014 do neděle 6.4.2014 a 

v této době studenti zpracovali první návrhy. Do května tyto své ná-

vrhy dopracují do konečné podoby, pedagogické vedení je ohodnotí 

a v druhé polovině května proběhne u nás jejich veřejná prezentace 

jednak v grafické podobě na panelech, jednak ve formě projekce v po-

čítačové podobě. Zde si budou všichni občané moci návrhy vystavené 

Studenti architektury ve Větřní
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Pro děti z prvních až šestých tříd, které lákají prkna, jež znamenají 

svět, funguje při škole už třetím rokem tzv. „DRAMAŤÁK“. Pod ve-

dením paní Ivany Temiakové se mladí ochotníci scházejí každé úterý 

ve 13 hodin v budově „staré“ školy, aby se nejen pobavili, zahráli si hry, 

něco nového se naučili, ale hlavně secvičili vystoupení, se kterým pak 

vystupují před publikem dříve narozeným, ale i před publikem, které 

ještě nedorostlo do školních škamen. Svůj um si parta mladých herců 

vyzkoušela i na scéně u opravdových herců profesionálů, když jim jeviště 

propůjčilo Divadlo U Kapličky z Českých Budějovic, které je domovskou 

scénou Divadelního spolku J. K. Tyla. Na budoucí adepty divadelní Thá-

lie je kroužek připravený a zájemci do něj mohou vstoupit během celého 

školního roku. Tak „zlomte vaz“, mladí ochotníci.

-dn-

Dramatický kroužek
KLUBY, ODDÍLY, KROUŽKY…

Výstavu uspořádal Klub seniorů ve dnech 10.-12.4.2014. Díky obča-

nům, kteří byli ochotni zapůjčit své výrobky a exponáty ze svých sbírek, 

se mohla tato výstava uskutečnit. Sešly se zde výrobky dětí z mateřské 

školy, výtvarného kroužku a družiny při ZŠ Větřní, kroužku Dráček ve-

deného paní Michaelou Gelnarovou a skupiny Větrník vedené panem Ja-

roslavem Pfeferlem. Velká sbírka různých technik zdobení kraslic patřila 

paní Hance Valenové ze Zátoně, dále paním Markétě Kovářové, Zdeňce 

Valaščíkové a Ivě Kotousové. Ruční práce prezentovaly úžasně vyšívané 

ubrusy, dečky a „kuchařky“ různých tvarů a velikostí z rukou paní Prili-

pinové , Valaščíkové, Burschové a dnes již 

nežijících paní Marie Kozákové a Ludmily 

Kunešové. Háčkované výrobky předvedla 

paní Zdeňka Valaščíková. Jak je vidět, tak 

se tato díla dědí a jsou ukázkou i pro další 

generace. Je třeba si přát, aby toto dědictví 

nezapadlo a našlo své nástupce. Vyšívané 

obrazy patří paní Danušce Seltsamové. 

Něco na zub připravily paní Danuška 

Seltsamová (dort s velikonoční témati-

kou) a paní Helena Seltsamová (tradiční 

beránek). Ze SZŠ a SOU v Českém Krum-

lově byla vystavena slavnostní tabule k 

Velikonocům. Krásné výrobky z pálené 

keramiky předvedla rodina Kyselových z 

Němče. Vosková velikonoční vajíčka vy-

stavila paní Hana Baierová. Výstava byla 

zahájena účastí starosty Mgr. Kráka, mís-

tostarosty Ing. Štindla a vedoucí odboru 

soc.věcí paní Cimlové.

Abychom i my jako klub doplnili tradici, připravili jsme jarní mini-

chlebíčky, jarní recepty a jidáše - ty proto, aby nás neuštknul had, nepo-

štípaly vosy nebo jiný hmyz.

Děkujeme všem, kteří se na přípravě a zdárném průběhu této výstavy 

podíleli. A protože toto číslo Větrníku vyjde po Velikonocích, mějte za 

to, že Klub seniorů vám všem přál, aby tyto Velikonoce byly prožité jen 

s těmi nejlepšími a nezapomenutelným zážitky v klidu a v pohodě.

Za Klub seniorů Jiřina Kozáková

v zasedací místnosti prohlédnout, klást autorům otázky a jednotlivé 

práce ohodnotit.

Jsme na konečnou podobu zhruba dvanácti návrhů (studenti pracují 

ve skupinkách) velmi zvědavi, protože už z prvních návrhů, které byly 

k vidění 6. 4. 2014, bylo zřejmé, že všechny jsou zajímavé a vnášejí úplně 

nový pohled na podobu různých částí naší obce a osobitým způsobem 

je vnímána i obec jako celek. Imponující je i rozsah znalostí studentů 

o obci Větřní, které si předem studiem osvojili, počínaje historií, vývojem 

výstavby a konče místopisem. Zdá se proto, že jakýmsi vedlejším pro-

duktem celé akce je i docela zajímavá forma propagace naší obce a není 

zanedbatelné, že vše je zdarma.

Přesný termín veřejné prezentace včas oznámíme na našich webo-

vých stránkách a prostřednictvím obecního rozhlasu. Všichni občané 

budou na této prezentaci srdečně zváni.

Ing. Pavel Štindl, místostarosta

Výstava Jaro a Velikonoce
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Vynikajících úspěchů dosahují mladé větřenské karatistky. 

Vladimíra Račáková (18 let) se stala v Ústí nad Labem dvojnásob-

nou mistryní ČR. Zvítězila jak v kategorii do 61 kg, tak i v soutěži bez 

rozdílu vah. 

Karolína Martínková (9 let, na snímku uprostřed) přivezla z mis-

trovství světa v bývalé srbské autonomní oblasti Kosovo dvě zlaté medai-

le. Opanovala kategorie kumite shobu ipon i kumite whf (obě ve věkové 

kategorii 8-9 let).

Větřní má dvě 
šampionky v karate!

Během zimní přestávky nikdo nezahálel, trénovalo se, všichni se 

věnovali zimní přípravě a účastnili se halových turnajů. Nezahálelo ani 

vedení oddílu, které během této přestávky zrekonstruovalo klubovnu a 

část kabin. Za podpory obce, sponzorů a brigádníků - všem patří velký 

dík - areál SK Větřní během poslední doby prošel řadou rekonstrukcí, 

oprav, úprav a staveb. Postupně dochází k proměně na areál světových 

parametrů. Poděkování patří také všem „kasičkovým“ dobrovolným dár-

cům, kteří přispěli na zakoupení světelné tabule.

Pro většinu týmů byl podzim úspěšný a rovněž začátek jarní sezó-

ny již přinesl první úspěchy. Muži A-týmu hrající I.B třídu mají v čele 

tabulky slibný náskok a reálné šance na postup do I.A třídy. Bylo by to 

po více než dvaceti letech. Cílem mužů B-týmu je postup do okresního 

přeboru, i zde jsou šance veliké. Řadu kvalitních a nadějných fotbalistů 

nalezneme i v dorostu, avšak tento tým se potýká s nedostatkem hráčů a 

hlavním cílem je zachování mužstva i pro příští sezóny. Nedostatek hráčů 

je slabá stránka i dalších týmů - u žáků, v starší přípravce i v přípravce 

mladší. Fotbalové úspěchy slaví zejména tým starší přípravky, ten bojuje 

v okresní soutěži o medailové stupně. 

Milí rodičové, chlapci, ale i děvčata, dorost, žáci, přípravka starší a 

mladší uvítají nové členy jejich týmu, pojďte se hýbat, být v prima partě, 

přijďte něco ukázat a dokázat. 

Kontakty na trenéry: Vlastimil Sulzer (dorost) 777 162 497, Jindřich 

Votýpka (žáci) 721 319 680, Jan Lach (starší přípravka) 602 461 613 a Petr 

Votýpka (mladší přípravka) 725 822 634.

Dovolte mi vás všechny pozvat na utkání našich týmů, pojďte pod-

pořit SK Větřní!

-mg-

Střípky z fotbalového hřiště SK Větřní

Datum Výkop Domácí Hosté

MUŽI "A"

10.5.2014 17.00 SK Větřní A Sokol Přídolí

24.5.2014 17.00 SK Větřní A Sokol Kamenný Újezd

7.6.2014 17.00 SK Větřní A SK Sedlec

ŽÁCI

10.5.2014 13.00 SK Větřní FC Vltava

MUŽI "B"

11.5.2014 16.00 SK Větřní B Sokol Křemže B

25.5.2014 16.00 SK Větřní B SKF Rožmberk

8.6.2014 16.00 SK Větřní B FK Dynamo Vyšší Brod B

DOROST

11.5.2014 10.00 SK Větřní Borek

25.5.2014 10.00 SK Větřní Nové Hrady

8.6.2014 10.00 SK Větřní Spartak Kaplice

PŘÍPRAVKA

3.5.2014 14.00 SK Větřní FC Vltava

24.5.2014 14.00 SK Větřní FK Spartak Kaplice B

7.6.2014 14.00 SK Větřní FC Šumava Frymburk

Společenské události
Zástupci Obce Větřní blahopřáli k narozeninám 

a životním výročím od 80 let

Únor 2014

Aloisie Hlaváčková, Helena Chmelařová, Bohuslav Hajer, 

Jaroslav Prilipín, Bohumil Krejčí, Růžena Pfefrlová

Březen 2014

Ema Bučková, Blažena Ruschaková, Růžena Cimlová, Jaroslava 

Krejčová, Růžena Čarvašová, Marie Benešová, Josef Bak

Duben 2014

Vojtěch Kaczor, Jiří Buček, Anna Homolková, Anna Kortišová, 

Anežka Moravčíková, Václav Smetana, Jan Mrkvička, Jaroslava 

Frühaufová, Ladislav Homolka

Volby do Evropského 
parlamentu

Volby do Evropského parlamentu 

se na území České republiky uskuteční 

ve dnech 23. a 24. května 2014.

V pátek 23.5. začíná hlasování 

ve 14.00 hod. a končí ve 22.00 hod. 

V sobotu 24.5. začíná hlasování 

v 8.00 hod. a končí ve 14.00 hod.
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Obec Větřní zakoupila multifunkční uklízecí stroj Mulltikar z dů-

vodu zkvalitnění úklidu v obci. Hodí se k zimní údržbě komunikací i 

chodníků a také k bezprašnému úklidu v jarních měsících. Rovněž bude 

sloužit k převozu materiálu pro Služby obce i pro občany.

Obec Větřní zakoupila kotec za účelem snížení nákladů spojených 

s péčí o opuštěné či ztracené psy. Ti jsou nyní umisťováni v Městském 

útulku v Č. Krumlově, kde nejvyšší náklady připadají na první dny po 

umístění (veterinární péče apod.), tedy v době, kdy majitelé zaběhlé psy 

ještě shánějí.

Bankomat ČSOB / Era ve Větřní
Od srpna loňského roku je v horní části obce Větřní ve stejné budově jako pobočka České pošty umístěn bankomat ČSOB. Přístupný je 24 hodin 

denně, 7 dní v týdnu. Bankomat umožňuje nejen výběr hotovosti, ale podle typu karty také dotaz na aktuální zůstatek na účtu, platby za služby 

mobilních operátorů, prodej cestovního pojištění i úvěrových produktů a zadání platebních příkazů. Výběr z bankomatu je jednoduchý a bezpeč-

ný. Při každé operaci je potřeba zadat PIN přidělený k platební kartě. Pokud by vám PIN nevyhovoval, je možné ho prostřednictvím bankomatu 

lehce změnit. 

V souvislosti s vyúčtováním tepla za rok 2013 bylo provedeno něko-

lik kontrol a několik jednání s dodavatelem tepla firmou Energo Český 

Krumlov s.r.o. Během toho bylo konstatováno, že cena za GJ plynu se 

v roce 2013 výrazně v porovnání s rokem 2012 nezměnila. V roce 2012 

byla cena 710,- Kč za GJ a v roce 2013 705,83 Kč za GJ plynu. 

Nárůst nedoplatků za otop ve vyúčtování služeb za rok 2013 je způ-

soben nárůstem spotřeby GJ plynu oproti roku 2012 na jednotlivých 

objektech. Topná sezóna zahrnutá do vyúčtování roku 2013 trvala od 

počátku roku do 17. května 2013. 

Vzhledem k tomu, že po tomto datu byly opět nepříznivé klimatické 

podmínky, které se především projevily klesající teplotou v bytech až na 

17 stupňů Celsia, bylo nutné 24. května 2013 opět začít v bytech topit a 

topilo se do 11. června 2013. 

Toto se pochopitelně muselo odrazit ve vyúčtování tepla roku 2013 

na jednotlivých domech a bytech. Podzimní část topné sezóny dále cenu 

za teplo již výrazně neovlivnila.

Odbor výstavby, investic, správy majetku, 

životního prostředí a dopravy, OÚ Větřní

Vyúčtování tepla 
za rok 2013
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